
P R O T O K Ó Ł  Nr  XXXIX/2009

z  SESJI  RADY  POWIATU  SKARŻYSKIEGO

odbytej 15 czerwca 2009r.

Miejsce odbycia sesji – Sala Herbowa Starostwa Powiatowego   
ul. Konarskiego 20, 26-110 Skarżysko-Kamienna 

Godzina rozpoczęcia obrad - 1530

W sesji udział wzięli:

- Wicestarosta Powiatu Skarżyskiego – Leszek Lepiarz,

- Członkowie Zarządu Powiatu – Jolanta Garbala, Janusz Ordyński,

- Skarbnik Powiatu - Alina Skuza,

- Sekretarz Powiatu – Małgorzata Łakomiec,

- Radni Powiatu Skarżyskiego,

- Dyrektor MOMP – Małgorzata Śmiałek,

- Główna Księgowa MOMP – Urszula Kozłowska.

Lista obecności radnych biorących udział w sesji w załączeniu.

Obrady  prowadził  Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu 
Skarżyskiego –  Krzysztof Ligowski. 

Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  protokołowała:  Joanna  Wężyk– 
Kierownik Biura Rady Powiatu.

STRESZCZENIE  POSIEDZENIA

Ad. pkt. 1 Otwarcie Sesji.

Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  –  Krzysztof 
Ligowski  otworzył  XXXIX  w  kadencji  Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego, 
powitał Radnych  Powiatu  Skarżyskiego  oraz   gości  zaproszonych  na 
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dzisiejsze obrady. Poinformował, że dzisiejsza Sesja została zwołana zgodnie 
z art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu 
Powiatu Skarżyskiego.

Ad. pkt. 2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad.

Prowadzący  obrady  –  Krzysztof  Ligowski  stwierdził, 
iż  w  dzisiejszej  sesji  uczestniczy  17 radnych co  stanowi  81  % ogólnego 
składu Rady, jest to zatem kworum zdolne do podejmowania prawomocnych 
uchwał i decyzji.

Poinformował, iż Państwo Radni wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej 
Sesji  otrzymali  projekt  porządku  obrad.  Zapytał,  czy  do  porządku  obrad 
Radni lub Członkowie Zarządu wnoszą jakieś uwagi lub wnioski. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
projekt porządku obrad.

  
Porządek XXXIX Sesji Rady Powiatu Skarżyskiego

został przyjęty     jednogłośnie pozytywnie.  

Ad.pkt.3 – Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie: 

1. zmiany  Uchwały  Nr  212/XXXI/2008  Rady  Powiatu 
Skarżyskiego  z  dnia  30  grudnia  2008  roku  w  sprawie: 
określenia  wydatków,  które  nie  wygasają  z  upływem  roku 
budżetowego 2008.

Wicestarosta  Powiatu  –  Leszek  Lepiarz przedstawiając 
uzasadnienie powyższej uchwały poinformował, że  zgodnie z zapisem art. 
191 ust. 1 ustawy z dnia 30 czerwca 2005 roku o finansach publicznych nie 
zrealizowane  kwoty  wydatków  zamieszczonych  w  budżecie  wygasają 
z  upływem  roku  budżetowego.  Rada  Powiatu  Skarżyskiego  Uchwałą 
Nr 212/XXXI/2008 z dnia 30 grudnia 2008 roku określiła termin dokonania 
wydatków  zadania  „Budowa  podjazdu  zapewniającego  osobom 
niepełnosprawnym dostęp  do  pomieszczeń  budynku”  realizowanego przez 
Międzyzakładowy  Ośrodek  Medycyny  Pracy  ul.  Ekonomii  4  w  Skarżysku-
Kamienna na dzień 31.05.2009. Środki na w/w zadanie w kwocie zł: 39.358 
pochodzą  z  dotacji  z  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób 
Niepełnosprawnych,  które  są  zgromadzone  na  wyodrębnionym  rachunku 
bankowym.  W dniu  10.06.2009  Wydział  Zdrowia  Starostwa  Powiatowego 
w  Skarżysku-Kamienna  na  podstawie  pisma  Międzyzakładowego  Ośrodka 
Medycyny  Pracy  z  dnia  27.05.2009  zwrócił  się  do  Zarządu  Powiatu 
Skarżyskiego  o  przedłużenie  terminu  wydatkowania  środków  na  dzień 
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30 czerwca  2009  z  uwagi,  że  wykonawca  Zakład  Remontowo-Budowlany 
Rafał Wójcik nie ukończył budowy, a tym samym nie wywiązał się z umowy 
zawartej  w  dniu  18.12.2008  na  wykonanie  budowy  podjazdu  do  dnia 
podpisania  umowy  do  dnia  30.04.2009  nie  podając  powodu  opóźnienia 
robót. W dniu 9 czerwca 2009r Międzyzakładowy Ośrodek Medycyny Pracy 
pismem skierowanym do Starostwa Powiatowego przedłożył ksero Faktury 
VAT Nr 0020/09/FVS wystawionej przez Zakład Remontowo -Budowlany R. 
Wójcik z  dnia 2009.06.08 za roboty remontowo-budowlane – podjazd na 
kwotę  do  zapłaty  38.599,99  wraz  z  przedmiotem  robót  i  protokołem 
technicznym robót z  dnia 05.06.2009. Art.  157 ust.6 ustawy o finansach 
publicznych dopuszcza ostateczny termin wydatkowania środków nie później 
niż  do  30  czerwca  następnego  roku.  W  związku  z  powyższym,  aby  nie 
dokonywać  zwrotu  niewykorzystanych  na  dzień  31.05.2009r  środków  do 
PFRON-u  i  zezwolić  na  zapłatę  faktury  za  wykonane  opóźnione  roboty 
związane z budową podjazdu dla niepełnosprawnych, zasadne jest przyjęcie 
przez Radę niniejszej uchwały.

Prowadzący  Obrady  –  Krzysztof  Ligowski  podziękował  za 
wyjaśnienia  i  zapytał,  czy  Radni  mają  jakieś  uwagi  lub  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radny Jacek Jeżyk wyraził zdanie, że powyższą uchwałę można było 
podjąć wcześniej np. na sesji w miesiącu maju. 

Radny Zenon Nowakowski  wskazał,  że Międzyzakładowy Ośrodek 
Medycyny Pracy zwrócił się z pismem do Starostwa w dniu 27 maja 2009 
roku, natomiast Starostwo podjęło działania dopiero 10 czerwca, to świadczy 
o niefrasobliwości urzędniczej. 

Wicestarosta Powiatu – Leszek Lepiarz przekazał, że opóźnienie to 
było  spowodowane  brakiem  informacji,  czy  można  dokonać  zmiany 
w uchwale  Nr 212/XXXI/2008 Rady Powiatu Skarżyskiego z dnia 30 grudnia 
2008  roku.  Dopiero  po  uzyskaniu  potwierdzenia  w  Regionalnej  Izbie 
Obrachunkowej o możliwości dokonania zmian w środkach niewygasających 
roku 2008 przygotowany został powyższy projekt uchwały.

Skarbnik  Powiatu  Skarżyskiego  –  Alina  Skuza  przekazała,  że 
interpretując  art.  191  ustawy  o  finansach  publicznych,  Regionalna  Izba 
Obrachunkowa  z  Kielc  na  szkoleniach  informowała,  że  zmiany  dotyczące 
wydatków niewygasających mogą być dokonane tylko i wyłącznie do końca 
danego roku. Poinformowała jednak, że cała sytuacja została szczegółowo 
przedstawiona  w RIO,  która  ostatecznie  potwierdziła,  że  można  dokonać 
powyższej zmiany i podjąć uchwałę w takiej wersji.         

Radny  Zenon  Nowakowski  zaznaczył,  że  przerażający  jest  fakt, 
że  proste  prace  budowlane  za  kwotę  30  tys  zł,  nie  zostały  wykonane 
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w  określonym  terminie,  szczególnie  przy  sprzyjających  warunkach 
pogodowych. Stwierdził,  że w tym przypadku powinno się rozliczyć osobę 
odpowiedzialną  za  nie  dopilnowanie  tego  zadania.  Wskazał,  że  za  czyjąś 
niefrasobliwość  Rada  Powiatu  musimy  na  szybko  podejmować  uchwałę. 
Zaznaczył,  że  taka  sytuacja  nie  powinna  się  zdarzać,  ponieważ  jeżeli 
przychodzą środki finansowe to  z największą starannością powinniśmy je 
wykorzystać.

Pani Małgorzata Śmiałek  wyraziła zdanie, że powyższy przypadek 
można nazwać niefrasobliwością, ale rzeczywistość jest inna. Zaznaczyła, że 
od momentu rozpoczęcia prac budowlanych stan realizacji  prac cały czas 
postępował. Wybrana firma wydała się wiarygodna, co udowodniła w grudniu 
2008  roku  dokonując  w  bardzo  niedługim  okresie  czasu  remontu 
wewnętrznego  całego  budynku  MOMP-u.  W  trakcie  prowadzonych  prac 
zauważyliśmy, że stan robót uległ opóźnieniu. Poprzez inspektora nadzoru 
budowlanego  oraz  bezpośrednio  u  właścicieli  firmy  prosiliśmy 
o przyspieszenie ich wykonania. Uzyskaliśmy zapewnienie ze strony firmy, 
że  powyższe  prace  zostaną  zrealizowane  w  określonym  terminie.  Firma 
mimo  tego  została  poinformowana,  że  w  momencie  nie  wywiązania  się 
z  terminu  realizacji,  do  końca  kwietnia  br.  zostaną  nałożone  na  nią 
ustawowe odsetki, w tym przypadku jest to kwota ok. 6 tys zł. Przekazała, 
że firma poinformowała, że do 27 kwietnia br. prace zostaną zakończone, 
łącznie z zapłaceniem odsetek karnych. Dyrekcja miała wówczas nadzieję, że 
przy takim obrocie sprawy zdoła do końca maja rozliczyć się z PFRON-em 
w  kwestii  przekazanych  środków  finansowych.  W  dniu  26  maja  ojciec 
właściciela firmy poinformował nas, że nie uda się jednak dokończyć prac 
w  miesiącu  maju,  tylko  dopiero  w  połowie  czerwca.  W  tej  sytuacja 
wystąpiliśmy  do  powiatu  z  pismem  proszącym  o  przedłużenie  terminu 
wydatkowania  tych  środków.  Zaznaczyła  jednocześnie,  że  do  tej  pory 
w  budynku  przy  ul.  Ekonomii  nie  było  żadnego  podjazdu  dla  osób 
niepełnosprawnych. Podjazd ten będzie służył nie tylko pacjentom MOMP-u 
ale również ZOZ-u. Kończąc podkreśliła, że od początku firma wykonująca 
prace  wydawała  się  wiarygodna  i  nie  znany  jest  powód  powyższego 
opóźnienia. Podziękowała również całej Radzie oraz Skarbnikowi Powiatu za 
uregulowanie  tej  sprawy  i  doprowadzenie  do  przekazania  tych  środków 
finansowych.   

Radny Jacek Jeżyk  wyraził  zdanie,  że  jest  to  przykład  na  to,  że 
należy precyzyjnie  zawierać umowy na takie  zadania oraz należy zbierać 
opinię o wykonawcach. 

Prowadzący Obrady – Krzysztof Ligowski  podziękował za udział 
w dyskusji i zaproponował przegłosowanie omawianego projektu uchwały.  

(za przyjęciem uchwały głosowało – 17 osób)
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Uchwała  w  sprawie:  zmiany  Uchwały  Nr  212/XXXI/2008  Rady 
Powiatu  Skarżyskiego  z  dnia  30  grudnia  2008  roku  w  sprawie: 
określenia  wydatków,  które  nie  wygasają  z  upływem  roku 
budżetowego  2008  została  przyjęta  pozytywnie  i  uzyskała 
Nr 267/XXXIX/2009.

Ad. pkt. 4 - Zamknięcie sesji Rady Powiatu Skarżyskiego

Wiceprzewodniczący  Rady  –  Krzysztof  Ligowski  podziękował 
radnym oraz gościom za udział w dzisiejszej sesji, stwierdzając iż porządek 
XXXIX sesji został zrealizowany w całości. 

Następnie poprosił  o powstanie z miejsc  i  zakończył obrady poprzez 
wygłoszenie formuły. 

“Zamykam XXXIX Sesję Rady Powiatu Skarżyskiego".

Godzina zakończenia obrad – 16.00

  Protokołowała:
  Joanna Wężyk

Wiceprzewodniczący              
                           Rady Powiatu Skarżyskiego 

                           
          Krzysztof Ligowski 
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